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Interpelacja 

Skrzyżowania drogi wojewódzkiej  434 na obwodnicy Kórnika od początku jej funkcjonowania 
okazały się bardzo niebezpiecznym dla uczestników ruchu miejscem.  Po serii wypadków udało się 
wykonać sygnalizację świetlną na skrzyżowaniu drogi 434 z ul. Konarską, co wydatnie podniosło 
bezpieczeństwo w tym miejscu i przyczyniło się do uspokojenia ruchu. 

I raczej przypadkowi należy zawdzięczać, że tak długo nie doszło do tragedii na skrzyżowaniu 
drogi 434 z ul Śremską. Dla wyjeżdżających z ul Śremskiej szczególną trudność stanowi widok na 
pojazdy jadące od strony Śremu – raz, że łuk drogi powoduje, że pojazdy chowają się za sobą; dwa – 
że na wysepce ustawiono tablicę ostrzegawczą dla zjeżdżających w kierunku Bnina, która powoduje 
dodatkowe ograniczenie widoczności.  

Właśnie takie były przyczyny, oprócz braku zachowania szczególnej ostrożności przez 
kierującą, podwójnie śmiertelnego wypadku, który zdarzył się 21 września. Jednak nawet przy 
zachowaniu pełnej ostrożności, wyjazd z ul. Bnińskiej jest niebezpieczny, raz, z powodu 
wymienionych już powodów, dwa – z powodu ilości oraz szybkości pojazdów jadących drogą 434. 

W związku z powyższym wnoszę o podjęcie przez samorząd działań w celu wybudowania na 
wspomnianym skrzyżowaniu sygnalizacji świetlnej. Mam nadzieję, że uda się to zadanie zrealizować, 
zanim dojdzie do kolejnej tragedii. 
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